
SKOLEBESTYRELSENS BERETNING FOR SKOLEÅRET 2016/2017. 

En gang om året skal skolebestyrelsen redegøre for, hvad den har beskæftiget sig med i årets løb. Referater 

fra de enkelte møder findes på skolens intranet under punktet skolebestyrelsen og referater. Vi prioriterer 

at referaterne løbende og så hurtigt det lader sig gøre er tilgængelig for alle her. Vi skal opfordre til at læse 

referaterne og gerne at I kommer med kommentarer til dem eller ønsker til ændringer i skolen som I gerne 

vil have at bestyrelsen tager sig af.  

Vi skal gøre opmærksom på at skolebestyrelsen ikke blander sig i den daglige drift – men er med til at 

udarbejde høringssvar- komme med forslag til fokusområder f.eks. kost eller andet. 

Da alle referater er offentlige vil denne beretning således kun indeholde hovedtrækkene af de emner vi har 

behandlet i løbet af det seneste skoleår. 

Herrestrup Skole og Videnscenter står fortsat som en selvstændig enhed og er ikke en del af 

skolestrukturen i Nord og Syd, vi har dog en del dialog og samarbejde på tværs med de to andre enheder. 

Hvordan strukturen ender med at blive for os må vi lade fremtiden vise – for heller ikke i år har vi fået en 

egentlig afklaring. Vi sendte for år tilbage vores bud på tilhørsforhold i høringssvar til den nye skolestruktur 

– men det lader vente på sig med et svar og en stillingtagen fra politikkerne. 

Flytning til Herrestrup 

 

I efteråret 2016 kunne vi endelig flytte ud til vores nuværende skole i Herrestrup. 

Flytningen har betydet at der er anvendt en del voksenressourcer til opgaven for at den kunne løses. 

Der blev knoklet for flytningen både af ansatte og forældre – hvilket vi skal takke jer for. Uden jer havde det 

ikke været muligt at starte op. Vi fik ikke politisk alle ønsker opfyldt – men vi har trods alt fået nogle 

omgivelser som i det store og hele fungere. 



Vi havde lidt opstartsvanskeligheder med Taxi og SFO – men de skulle være løst. 

Jeg tror der har været udfordringer i familierne med flytningen – men at de fleste udfordringer her nu er 

løst.  

Vi har fået en skole som både elever og lærer er glade for og som jo også har givet en del mere plads og en 

masse nye muligheder. 

Høringssvar: 

 

Deltagelse i andre arrangementer end skolebestyrelsesmøder 

• Datamøde i Odsherred kommune der omhandlede faglighed og inklusion i forhold til andre 

kommuner 

• Skolekonferencen på Sørup Herregaard 

• Åben skole 

• Dialogmøde om budget 

Opgaver i løbet af året 

• Valg af nyt skolenavn 

• Flytteomkostninger 

• Principper for skolebestyrelsen 

• 10 klasses tilbud på skolen 

• Drøftelse af det faglige niveau 

• Sikkerhedsregler på skolen 

• Vedligeholdelse af skolen 

• Skolens hjemmeside 

Kost 

 

 

 

 

 

Skolen har en kostpolitik og hvis I ikke kender den så syntes jeg det er 

en god idé at læse den – det har uden tvivl stor indflydelse på vores 

børns trivsel. 

 

Vi har i årets løb givet høringssvar til: 

• Ferieplan 

• Budget for 2017 – 2020 

• Børnepolitik, Odsherred 

• Handleplan for Folkeskolerne i 

Odsherred 

 



Nye børn 

 

Efterårskonference/Statusmøder 

 

 

Elevråd 

 

• Elevrådet har i år deltaget på et af vore møder – hvor de er kommet med oplæg til arrangementer 

for forældre og elever. V håber at kunne gennemføre nogle af ønskerne i det kommende skoleår. 

Der var mange gode ideer og elevrådet yder et stort og flot arbejde. Tak for det ☺ 

     Dyredag        Fest             Udendørs legetøj 

   

Det bliver spændende at se hvad vi får gennemført ☺ 

 

Familieafdeling har skåret ned på deltagelse i den enkelte elevs 

årlige konference – jeg skal i den forbindelse igen anbefale at I 

forældre selv tager kontakt til jeres sagsbehandler dersom I ønsker 

jeres sagsbehandler skal deltage. 

 

 

 

 

 

 

Der er kommet mange nye børn til skolen i det 

forløbne skoleår – det har krævet mange 

ressourcer og kreative tanker fra skolens ledelse 

og personale – men I har klaret det flot ☺ 

Velkommen til alle nye børn og familier – jeg 

håber I er faldet godt til 

 



Præsentation af skolebestyrelsen: 

Valg til skolebestyrelse sker hvert andet år. Der var valg sidste år – så derfor er der først valg igen i august 

2018. 

På intranettet har hvert medlem lavet en lille præsentation af sig selv – og her kan I se kontaktoplysninger.  

Forældrerepræsentanter: 

Lene Danielsen, Formand   Sune Skovgaard Worsøe  

Rikke Mørck Henriksen, Næstformand  Patricia Zakrisen 

Anja Hornebo Jensen    
    

 

                        

       Lene                                         Rikke                                          Anja        

                        

                                  
               Sune                                         Patricia  

 

Medarbejderrepræsentanter: 

 

                                                        
          Jørgen Elmedal    Lisbeth Fisher 

 

 



Herudover har skolens ledelse deltaget i møderne, dog uden stemmeret v/Mikkel Kirkegaard og Liselotte 

Rask 

                                       

                Mikkel                                 Liselotte 

Som tidligere nævnt tager skolebestyrelsen gerne mod henvendelser fra jer forældre, enten pr. mail, 

telefonisk eller måske nemmest via Forældreintra. Kun på den måde får vi den bedste skole for vore børn. 

Til sidst vil jeg gerne sige tak for godt samarbejde til mine kollegaer i skolebestyrelsen, til skoleledelsen og 

til skolens lærere, pædagoger, servicemedarbejdere m.m.. Jeg synes, at vi kan være stolte af vores skole og 

vores elever. 

Dette var kun en smagsprøve på de ting, vi har arbejdet med i bestyrelsen i året der er gået. 

Held og lykke til alle med det kommende skoleår. 

Lene Danielsen, Formand for Skolebestyrelsen 

  

 


